
 

Besluitenlijst Commissievergadering Bestuur en middelen 

Datum 04-04-2018 

Tijd 19:30 – 20:20 uur 

Locatie Raadzaal 

Voorzitter de heer L. Linssen 

Leden commissie bestuur 

en middelen 

SV:       

RO:       

CDA:     

D66:  

VVD: 

PAL:         

M. Graef, L. Linssen, R. Coolen 

G. Teeuwen, B. Hermans, C. Wetemans  

B. Nijskens, M. Schreurs 

J. van Beek       

J. Vissers 

H. Meewis 

Afwezigheid / vervanging De heren M. Graef (SV) en C. Wetemans (RO) zijn 

verhinderd, er is geen vervanging.   

Aanwezige 

portefeuillehouders 

S. Backus 

Overige aanwezige 

raadsleden/commissieleden 

A. Kierkels en I. Schors 

L. van Kessel 

Ambtelijke ondersteuning  

Aanwezigheid 

H. Bekkers, L. Jeurninck en W. de Mol Moncourt. 

C. Geraads en E. Lucassen 

Deelname derden geen 

Insprekers geen 

Publieke tribune -- personen 

Commissiegrifffier J. Lommen 

1 

 

Opening 

De commissie kiest voor deze vergadering de heer Linssen als technisch 

voorzitter. In de raadsvergadering van 17 april zal een voorstel worden gedaan 

voor een permanent voorzitter voor de commissie. 

De voorzitter opent de vergadering om 19:30 uur, heet iedereen van harte 

welkom, en maakt melding van de afwezigheid en de vervanging zoals hierboven 

aangegeven. Daarna is er een korte voorstelronde. 

2 

 

Vaststellen agenda 

De agenda wordt conform het voorliggende concept vastgesteld. 

3 

 

Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering 

Het verslag van de vergadering van de commissie van 28 februari 2018 wordt 

conform voorliggend concept vastgesteld. 

4 

 

Spreekrecht niet-commissieleden 

Van het spreekrecht wordt geen gebruik gemaakt. 

5 Presentatie en thema's 

Er zijn geen presentaties in deze vergadering 

6 Raadsvoorstellen 

6.a 

 

Actualiseren inkoopbeleid 

De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om het raadsvoorstel in de 

raadsvergadering van 17 april 2018 te bespreken. 

Het raadsvoorstel betreft met name een technische wijziging vanwege 

wetswijzigingen. Er wordt aandacht gevraagd voor de lokale ondernemers.  

Er moet gekozen worden voor een goede balans tussen lokale ondernemers en 

kosten. Hoewel Leudal blijkbaar hoger scoort (21%) bij inschakeling lokale 

ondernemers dan landelijk (18%), moet hierbij wel in de gaten gehouden worden 

dat niet alleen de hoofdaannemer uit Leudal komt, maar ook de door hem 

ingeschakelde onderaannemers. Vervolgens worden nog enkele vragen gesteld 

die als raadsvraag uitgezet worden en volgens die procedure worden behandeld. 

7 Vanuit de raad ingekomen stukken 

7.a Brief Starterscentrum Limburg Heerlen 

De heer Hermans (RO) wil graag uitleg krijgen van het college waarom men zich 
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bij deze stichting aansluit. Hij vraagt daarbij specifiek of het vergroten van de 

fysieke afstand tot informatie om een eigen bedrijf te starten  gewenst is, en of 

dit niet door de gemeentelijke ambtenaren kan worden opgepakt. Hij verwijst 

ook naar een gedeeld bericht op de facebookpagina van de gemeente, waarin de 

schijn wordt gewekt dat startende ondernemers alleen naar Heerlen kunnen voor 

advies. Geantwoord wordt dat de bedrijvencontactfunctionaris van de gemeente 

het eerste aanspreekpunt is en blijft, en dat hij door kan verwijzen voor 

specifieke zaken. Er zal gekeken worden hoe dit beter onder de aandacht 

gebracht kan worden.  

De heer Vissers vraagt of hiervoor ook de mening van de ondernemers is 

gevraagd. Dit blijkt niet nader onderzocht te zijn.  

8 Aan de commissie gerichte stukken 

Er zijn geen ingekomen stukken voor deze vergadering. 

9 Stand van zaken 

9.a 

 

Organisatieontwikkeling 

Bij de stukken van deze vergadering zijn de voortgangsrapportages gevoegd van 

de projecten die lopen in het kader van de organisatieontwikkeling. Dit is een 

terugkerend onderwerp in de vergadering. Dit onderwerp komt ook ter sprake in 

de klankbordgroep samenspel, werkgroep OO/Imago en interactief bestuur.  

De heer Bekkers gaat in op de gestelde vragen. 

De in het overzicht staande vraagtekens bij de data van afronding van de diverse 

projecten zullen in de komende rapportage meer zijn vervangen door concrete 

data. Sommige projecten lopen al heel lang, en een jaar geleden is al toegezegd 

dat die nu zouden zijn afgerond. Nu blijkt dat dit nog bijna een jaar gaat duren. 

De oorzaak hiervan is dat de problemen complexer zijn, en de lat hoog gelegd is. 

Het wil overigens niet zeggen dat er niets is gebeurd. Als je als startpunt een lijn 

trekt van 0 tot 10 dan zitten we nu ongeveer op 7. De papieren dossiers zijn per 

1 mei 2018 op orde, op het vastgoeddossier na. De digitale slag komt hierna. 

Het onderwerp is een regelmatig terugkomend onderwerp bij zowel college als 

MT.    

9.b 

 

Openstaande actiepunten 

De openstaande actiepunten worden voor kennisgeving aangenomen 

9.c 

 

Langetermijnkalender 

Er zijn geen opmerkingen ten aanzien van de kalender. 

10 Ter afsluiting 

10.a 

 

Mededelingen 

Er zijn geen mededelingen 

10.b 

 

Rondvraag 

De heer M. Schreurs vraagt naar de kosten van dumpen van afval. Hij wil deze 

graag inzichtelijk hebben. Deze vraag zal als raadsvraag worden geregistreerd en 

afgehandeld. 

10.c 

 

Sluiting 

De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering om  

20:20 uur. De volgende vergadering is gepland op 16 mei 2018 . 

 


